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Dzień dobry
W związku z otrzymana informacją w trakcie posiedzenia komisji wspólnych polityki finansowej oraz infrastruktury w 
zakresie wydatków poniesionych od 2013 roku na modernizację instalacji elektrycznej w budynku internatu przy 
Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Nowem zwracam się z następującymi pytaniami:
1. Czy, kiedy i kto dokonał podziału środków i rozbicia na etapy wykonania modernizacji ww. instalacji.
2. Kto dokonał szacunków inwestycji i czy istnieją dokumenty które potwierdzają fakt potrzeby wydatowania środków 
z budżetu w roku 2013.

z poważaniem
Katarzyna Kaczmarek-Sławińska


